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Part 1: Bluetooth headset
HiFi Ture wireless Bluetooth earbud
TWS-S1 Earbud

Charging status - Indicator light is always on; Charging 
completion - The indicator will turn off automatically 
when charging is complete. At the same time, the 
charging case indicator is also off.

When charging for earbuds - The indicator turns into 
breathing state.When charging the charging case -  The 
indicator light flashes twice every 2 seconds. 
The indicator light is always on after charging. 

Charging case

* Take out the two earbuds from the charging case, and the earbuds 
   will automatically turn on. Red and blue lights flickered alternately.
*Or press and hold the button until the red and blue lights flash 
   alternately.

Take out the two earbuds from the charging case, and the indicator lights of the earbuds flash red and blue alternately; Turn on the Bluetooth device interface of the mobile phone, search and select the device “S1”indicator light from red and blue alternately flashing to blue light flash, then Bluetooth pairing is completed.When the paired bluetooth earbuds is turned on again, it will automatically connect to the recently paired phone.When the paired Bluetooth earphone is used as a single, three is no need to pair it with the phone again. Taking out any earphones from the charging case will automatically connect to the recently paired mobile phone; When both earbuds are turned on and connected to the mobile phone successfully, put any of the earbuds into the charging case, and the other earbuds will automatically switch to single mode.

Phone mode: Single click to receive and hang up; Double-click to reject the call.

Music mode
Single click play / pause; double-click the left for the previous song and right for the next song; Three clicks on the left for volume minus and the right for volume plus; Press the left or the right for a long time, release after hearing the beep, and summon the voice assistant. Press the switch for 3 seconds.

Earbud Specifications

Charging Case Specifications

1. Please don’t use violence to treat this product, and don’t use heavy objects to squeeze them. Keep them away from high temperature and humidity environment.2. Keep them away from high-frequency equipment such as wireless routers, because high-frequency equipment will affect the signal reception of this machine, resulting in sound snap-off and disconnection.3. Please use this product in an effective environment (within 15 meters). If three is a wall barrier between Bluetooth earphone and Bluetooth device, it will affect the actual use distance.4. Please use a qualified charging adapter to charge the charging bin of this product.5. This product can be connected to any device with Bluetooth function.

1. Small and light, suitable for the ears of most people, long wear without hurt.2. HiFi sound quality, professional adjustment.3. Support Type-C USB charging.4. Support master and slave ear smart switching.5. Light weight, compact appearance, easy to carry.

Bluetooth version: V5.0 + EDRHorn impedance: ∅7MM 32ΩSensitivity of microphone: - 42dBWireless frequency: 2.4GHZBattery capacity: 50mAhWorking temperature: -10-50°C

Input (Output) votage: 5V (TYP)Inputcurrent: 400mA (TYP)Weight: 35g

Charging voltage: DC 5VBT distance: 15 mPlayback time: 5 hoursCharging time: 2 hoursStandly time: 150hWeight: 4g

Note

Features
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从充电仓里面取出两个耳机，耳机自动开机。
红蓝色指示灯交替闪烁。或者是长按按键直
到红蓝色指示灯交替闪烁。

耳机直接放入充电仓，耳机将自动关机。
或长按其中一只耳机按键，直到红灯快闪
三次后熄灭。

S1

第一部分：无线双耳蓝牙耳机

开关机（蓝牙耳机开/关机）

耳机/充电仓充电

耳机参数

充电仓参数

注意事项

HiFi 音质真无线蓝牙耳机
V5.0 + EDR
TWS-S1

说明书

多功能按键

充电触点

指示灯

双击左耳为上一曲右耳为下一曲；
三击左耳为音量减右耳为音量加。

耳机
充电状态：指示灯长亮
完成充电：充电完成后将自动熄灭指示灯。
          同时充电仓指示灯也熄灭。

给耳机充电时：指示灯成呼吸状态。
给充电仓充电时：指示灯间隔2秒闪两次。
              充电完成后指示灯长亮。

用数据线充电——用Type_C USB线连接充电仓与电源适配器，再把电源
                适配器插入电源插座即可。

充电方式：

·电话模式：
1）单机接挂电话；
2）双击拒绝接听电话。

·音乐模式：
1）单击播放/暂停；
2）长按左耳或右耳，听到“嘀”的
   提示音后松开，召唤语音助手。
3）长按3秒开关机。

蓝牙耳机配对步骤

蓝牙版本：V5.0 + EDR喇叭阻抗：∅7MM 32Ω咪头灵敏度：-42dB无线频率：2.4GHZ电池容量：50mAh工作温度：-10-50°C

输入(输出)电压：5V(典型值)输入电流：5V 400mA(典型值)重量：35g

充电电压：DC 5V传输距离：15米播放时间：约5小时充电时间：约2小时待机时间：150小时重量：4克

*以上数据为实验室所测，视不同使用状态可能有所变化。

(1) 从充电仓取出两个耳机，耳机指示灯为红蓝交替闪烁；打开手机的蓝牙设备界      面，搜索选择设备“S1”指示灯由红蓝交替闪烁变为蓝灯闪，蓝牙配对完成。      配对完成的蓝牙耳机再次开机时，将自动与最近配对成功的手机连接。
(2) 配对完成的蓝牙耳机作为单耳使用时，不需要再次与手机配对，从充电仓取出      任何一只耳机都将自动与最近配对成功的手机连接；在双耳开机并连接手机成      功状态下, 将其中任何一只耳机放入充电仓, 另一只耳机都将自动转为单耳模式。

1. 请不要使用暴力对待本产品，也不要用重物挤压，远离高温高湿环境。2. 远离无线路由器等高频设备，因为高频设备会影响本机的信号接收，造成声音    卡断及断连。3. 请在有效环境 (15米) 内使用本产品，蓝牙耳机与蓝牙设备之间有墙之类物体阻     隔，会影响实际使用距离。4. 充电请使用合格的充电适配器为本产品充电仓充电。5. 本产品可与任何一款具有蓝牙功能的设备进行连接使用。

第二部分：参数配置
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耳机操作

说明书尺寸：72*90mm
材质：105g铜版纸+双面 单色印刷
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Turn on

* Put the earbuds directly into the charging case, the earbuds will 
   shut down automatically.
* Or press and hold one of the earbud buttons until the red light 
   flashes three times and then turns off.

Turn off

Charging method:
Plug the Type-C charging cable into the charging port.

Part 2: Specifications


